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 Protokół nr XIII/10/2019 

sesji Rady Miejskiej w Giżycku 

z dnia 30 lipca 2019 r. 

Obrady rozpoczęto o godz. 16.00, zakończono o godz. 16.25 

 

W obradach uczestniczyli radni: 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz 

2. Piotr Marek Andruszkiewicz 

3. Mirosław Boć     

4. Małgorzata Czopińska 

5. Paweł Grzeszczak 

6. Marcin Jakowicz  

7. Andrzej Jelec   

8. Małgorzata Kaczorowska  

9. Robert Kempa 

10. Jerzy Kunda 

11. Mirosław Lubas 

12. Beata Jadwiga Łukaszewicz  

13. Jadwiga Małgorzata Mistera   

14. Halina Marta Sarul 

15. Jan Sekta 

16. Andrzej Szocik 

17. Olga Anna Uminowicz 

18. Łukasz Zakrzewski 

Nieobecni radni: Jacek Brzeski, Marcin Łobodziński, Maria Popieluch. 

Lista obecności – załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Spoza składu rady w obradach uczestniczyli: 

1.   Wojciech Karol Iwaszkiewicz – Burmistrz Miasta 

2.    Cezary Piórkowski - Z-ca Burmistrza Miasta 

3.    Dorota Wołoszyn  - Skarbnik Miasta 

 

Porządek obrad: 

1.   Otwarcie sesji. 

2.    Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej    

       Gminy Miejskiej Giżycko na lata 2019 -2028. Projekt nr 1 

3.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu miasta na 2019 rok. Projekt nr 2 

4.  Zamknięcie sesji. 

Ad.1 

Przewodniczący komisji R. Kempa otworzył XIII sesję Rady Miejskiej w Giżycku, zwołaną 

na wniosek burmistrza w trybie nadzwyczajnym. Podczas otwarcia sesji obecnych było 18 

radnych. 

Zapytał radnych, czy chcą zgłosić uwagi do przedstawionego przez burmistrza porządku obrad. 

 Radni nie zgłosili uwag. 

Ad.2 i 3 

Burmistrz Miasta W.K. Iwaszkiewicz poinformował radnych o tym, że zaszła konieczność 

zwołania sesji w trybie nadzwyczajnym, ponieważ należy rozstrzygnąć przetarg na 

termomodernizację budynków komunalnych i potrzebne są zmiany w budżecie. Oferty, które 



wpłynęły, mieszczą się w większości możliwości finansowych miasta. Jeden z oferentów 

zrezygnował z jednego zadania, w związku z tym kolejna oferta była wyższa. 

Szczegółowo zreferował projekt uchwały. 

Radny Ł. Zakrzewski zapytał burmistrza o wydatek w kwocie 70.000 zł,  na poprawę 

efektywności energetycznych komunalnych budynków mieszkalnych. Jakie są to budynki i jaki 

zakres prac. 

Burmistrz Miasta W.K. Iwaszkiewicz odpowiedział radnemu, że dotyczy to budynków przy 

ul. Konarskiego 17, 19 i 19 A, Wilanowskiej 2, Jeziorna 10 i Warmińska 18. 

Zakres prac - docieplanie ścian zewnętrznych budynków, izolacja fundamentów. 

Radna M. Czopińska poruszyła kwestię działu, w którym jest zapis dotyczący polis 

ubezpieczeniowych. Zapytała, czy dotyczy to samochodów, czy budynków. 

Skarbnik Miasta D. Wołoszyn odpowiedziała, że dotyczy to zarówno budynków, jak też 

uszkodzonego jachtu. 

Radny M. Lubas zapytał o zwiększone dochody w dziale 900 - z jakiej nieruchomości wynika 

dochód. 

Zapytał o powód zwiększenia wydatków w dziale 921 na działalność Miejskiej Biblioteki 

Publicznej. 

Skarbnik Miasta D. Wołoszyn odpowiedział radnemu, że przygotuje odpowiedź w kwestii 

dochodów. Wydatki na Miejską Bibliotekę Publiczną dotyczą wydatków bieżących. 

Burmistrz Miasta W.K. Iwaszkiewicz uzupełnił odpowiedź pani skarbnik w kwestii 

wydatków przeznaczonych na Miejską Bibliotekę Publiczną. 

Radny Ł. Zakrzewski poruszył kwestię zniszczonej figurki w sąsiedztwie parku Marcina 

Gerssa. Zapytał, czy w ramach środków przeznaczonych na Miejską Bibliotekę Publiczną  

są też środki na naprawienie tej figurki. 

Burmistrz Miasta W.K. Iwaszkiewicz odpowiedział, że wniosek pani dyrektor biblioteki nie 

zawiera takiej pozycji. 

Radny Paweł Andruszkiewicz poruszył kwestię wydatków związanych z gospodarowaniem 

odpadami przez MOSiR. 

Burmistrz Miasta W.K. Iwaszkiewicz odpowiedział radnemu, że na terenach zarządzanych 

przez MOSiR - plaża miejska, jest bardzo duży napływ odpadów. 

Radny Paweł Andruszkiewicz poruszył również kwestię sprzątania dzikiej plaży. 

Radna M. Czopińska poruszyła kwestię odpowiedzialności MOSiR za sprzątanie i oświetlenie 

plaży. Zwróciła się do burmistrza z propozycją do przemyślenia, czy mógłby to robić Miejski 

Zakład Komunalny. 

Burmistrz Miasta W.K. Iwaszkiewicz odpowiedział radnej, że tak powinno być i miasto 

będzie do tego zmierzać. 

Radny Paweł Andruszkiewicz zasugerował burmistrzowi, aby Miejski Zakład Komunalny był 

spółką z ograniczoną odpowiedzialnością. Zapytał, czy kwota przeznaczona na 

gospodarowanie odpadami, to jest kwota, którą MOSiR wyda na prywatną firmę, która sprząta, 

czy to są pieniądze, które MOSiR wpłaci dla ZUOK Spytkowo za utylizację odpadów. 

Burmistrz Miasta W.K. Iwaszkiewicz  odpowiedział, że pieniądze te będą wpłacone do 

Mazurskiego Międzygminnego Związku Gospodarka Odpadami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Giżycko na lata 2019 - 

2028. 

 Uchwała została podjęta - 16 głosów za, 2 głosy wstrzymujące się. Lista z wynikami 

głosowania - załącznik nr 2 do protokołu. 

Uchwała nr  XIII/77/2019 -  załącznik nr 3 do protokołu 

Następnie przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

miasta na 2019 rok. 



 Uchwała została podjęta - 16 głosów za, 2 głosy wstrzymujące się. Lista z wynikami 

głosowania - załącznik nr 4 do protokołu. 

Uchwała nr  XIII/78/2019 załącznik nr 5 do protokołu 

Ad.4 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zamkną XIII sesję Rady Miejskiej w Giżycku. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Nagranie przebiegu sesji stanowi integralną część protokołu i opublikowane jest na stronie 

internetowej Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Giżycku. 

 

 

Protokołowała         Przewodniczył 

Krystyna Gruszecka – Rosłoń      dr Robert Kempa 
 

 

 

 


